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Milí spoluobčané, 
rok se s rokem sešel a my se 
za několik málo dnů budeme lou-
čit s rokem 2016. Avšak ještě než 
k tomu dojde, čekají nás nejkrás-
nější svátky v roce. Vánoční čas 
pomalu, ale jistě vstupuje 
do našich domovů. Je čas adven-
tu, přípravy na Vánoce vrcholí, 
z našich domovů se line vůně čer-
stvě napečeného vánočního cuk-
roví, perníčků, ba někde i možná 
vůně purpury. Maminky, tatínci a 
někde dokonce i děti pečlivě uklí-
zí, vyzdobují svá obydlí, aby tak 
mohli prožít Vánoční svátky 
v pohodlí svých domovů a ve spo-
lečnosti nejmilejších lidí, ať už 
rodiny nebo přátel. A už za ne-
dlouho se přiblíží nejkrásnější 

den, kterého se nemohou dočkat 
hlavně děti. Den, kdy naše, vá-
noční náladou nasycené domovy, 
navštíví Ježíšek a zanechá pod 
krásně nazdobenými vánočními 
stromečky hromady dárků.  
Vzpomeňme si, prosím, v tyto 
krásné dny také na mnoho lidí 
jinde ve světě, kteří nemají toliko 
štěstí, a nemohou tak Vánoce 
oslavit v rodinné pohodě anebo 
v klidu, jako my. Na mnoha mís-
tech ve světě zuří válka, jiná místa 
jsou zasažena přírodními katastro-
fami, hladem… 
A proto si važme toho, že žijeme 
v míru, v dostatku, mnohdy až 
v přebytku toho co nám dnešní 
moderní doba nabízí. A než se 

rozloučíme s letošním rokem, a 
budeme uplynulý rok hodnotit, co 
se nám podařilo, a co ne, co jsme 
chtěli stihnout a nestihli, nebo 
kde jsme udělali chyby, vzpomí-
nejme jen na to krásné, na to po-
zitivní. To negativní nechme ně-
kde v dálce a z chyb se do bu-
doucna poučme.  
Chtěl bych vyslovit přání, aby-
chom jsme všichni letošní Vánoce 
prožili v klidu, míru, v pohodě 
rodinné atmosféry a ve spokoje-
nosti. A až se sklenkou v ruce při-
vítáme Nový rok, pak Vám přeji ať 
je rok 2017 pro Vás šťastným, 
plným úspěchů a splněných přání. 
 

Jaromír Kratina, starosta

 
 

 

Ke krásnému životnímu jubileu jsme ve II. pololetí mohli popřát těmto našim spoluobčanům: 
Danuše Vaculková (50 let) 
Zdeněk Kocourek (50 let) 
Josef Juráň (50 let) 
Tomáš Polčák (55 let) 
Jaromír Juráň (55 let) 
Zdeňka Růsková (60 let) 
Jan Mynář (60 let) 
Zdeněk Švadleňák (60 let) 
Josef Kořének (60 let) 
Stanislav Hovořák (60 let) 
Jan Surý (60 let) 

Antonín Křůpala (60 let) 
Alena Štachová (60 let) 
Ludmila Surá (60 let) 
Ladislav Kratina (65 let) 
Josef Maršálek (65 let) 
Josef Vráblík (65 let) 
Marie Bělíčková (70 let) 
František Kadleček (70 let) 
Ludmila Kovářová (75 let) 
Anna Juráňová (75 let) 
Františka Turýnová (75 let) 

Františka Kovářová (80 let) 
Pavel Polčák (80 let) 
Marie Jančíková (82 let) 
Vlasta Hovořáková (84 let) 
Františka Kořénková (85 let) 
Zdeňka Beranová (85 let) 
Alžběta Turýnová (86 let) 
Jan Juráň (89 let) 
Marie Hromadová (89 let) 
Marie Ondrášková (94 let) 

   
K Vašim narozeninám přejeme vše nejlepší a hodně zdraví a štěstí do dalších let. 

 
 
 

16. 9. 2016 Vladimír Kratina, 55 let (rodák z Prlova) 
21. 9. 2016 Zdenka Juráňová, 75 let 

 

INFORMAČNÍ OBČASNÍK OBCE PRLOV       ROČNÍK 2 Č. 2/2016 

Úvodní slovo starosty obce 

Jubilanti II. pololetí roku 2016 

V druhé polovině roku 2016 nás opustili 
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Fotogalerie 

Výlet a beseda s důchodci (9. listopadu 2016) 

I. ročník Memoriálu Vojtěcha Štacha v Prlově (10. září 2016) 
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Jistě jste si v průběhu roku všimli, 
že se nám o vývoz komunálních 
odpadů z popelnic a tříděných 
odpadů stará společnost Tech-
nické služby Vsetín, s.r.o. Tato 
firma nahradila sdružení firem 
Valašskokloboucké služby s.r.o. a 
Rumpold UHB s.r.o., které nám 
tuto službu poskytovaly do konce 
loňského roku, avšak ve výběro-
vém řízení, které bylo organizo-
váno Sdružením obcí Hornolideč-
ska, toto sdružení firem neobstá-
lo vzhledem k vyšším cenám za 
poskytované služby. Dle našeho 
názoru, však mnoho lidí ani 
nepostřehlo, že k nějaké změně 
došlo. 
Vzhledem ke skutečnosti, že je v 
současnosti topná sezóna 
v plném proudu, TS Vsetín s.r.o. 
upozorňují na skutečnost, že 
do popelnic určených pro komu-

nální odpady je možné ukládat 
pouze řádně vychladlý a vyhaslý 
popel z Vašich topenišť. Žhavý 
popel v popelnicích může jednak 
způsobit zahoření odpadu 
v popelnicích, větší nebezpečí 
však představuje zahoření odpa-
du ve svozovém vozidle nebo 
na meziskládce sváženého odpa-
du. Pokud bude pracovníky TS 
Vsetín, s.r.o. ve svozový den 
zjištěno, že se v popelnicích 
nachází žhavý nebo nevychladlý 
popel, nebude tato popelnice 
vyvezena. Na popelnici bude 
umístěno oznámení o nevyvezení 
popelnice s odůvodněním. TS 
Vsetín s.r.o. také upozorňují 
na skutečnost, v případě že by 
došlo k zahoření odpadů 
v popelnici, aby občané nepouží-
vali k uhašení zahořených odpa-
dů velké množství vody. 

V mrazivých dnech dojde tak 
k zamrznutí odpadů 
v popelnicích, což následně 
způsobuje nemalé problémy při 
vysypávání popelnic do svozo-
vých vozidel.  
Technické služby také upozorňují 
na skutečnost, že popelnice 
nebudou také vyvezeny 
v případech, kdy budou 
v popelnicích uloženy jiné odpa-
dy, než pro které jsou popelnice 
určeny. Jedná se zejména např. 
o stavební a demoliční odpady, 
v letních měsících to pak byly 
biologicky rozložitelné odpady 
(tráva, listí apod.). V několika 
případech pak nebyly z těchto 
důvodů popelnice již vyvezeny. 
 
 

 
 

 
Pro sběr tříděných složek odpadů, 
je v naší obci nejvíce zažitý pytlo-
vý sběr těchto odpadů. Jako 
doplňkový byl před časem zave-
den sběr do plastových kontejne-
rů. Největší oblibě se pak těší sběr 
plastových odpadů, pro které jsou 
určeny žluté pytle. Při změně 
svozové firmy došlo také 
k výměně pytlů pro tyto odpady. 
Jistě jste si všimli, že na nových 
pytlích určených pro plastové 
odpady je logo společnosti TS 
Vsetín s.r.o. V průběhu roku však 
byly plastové odpady ukládány jak 
do původních pytlů (bez loga 
společnosti TS Vsetín s.r.o.) tak i 
do nových pytlů (s logem). Tato 
skutečnost je však do jisté míry 
problém z důvodu následné fak-
turace za službu svozu plastových 
odpadů v pytlích. V současné 
době jsou již na obecním úřadě 

k dispozici pouze nové pytle pro 
plastové odpady (žluté pytle 
s logem společnosti TS Vsetín 
s.r.o.), nicméně nevíme jaké 
množství původních pytlů (bez 
loga) se v současnosti nachází 
mezi občany. Apelujeme proto 
na občany, aby od roku 2017 
pro likvidaci plastových odpadů 
používali výhradně nové žluté 
pytle s logem společnosti TS 
Vsetín s.r.o. Je to zejména 
z důvodu, abychom se vyhnuli 
problémům při fakturaci za tu-
to službu. V případě, že by se 
do budoucna tento problém 
nevyřešil, byli bychom nuceni 
přistoupit k dalšímu kroku, a to, 
že by po domluvě se společností 
TS Vsetín nebyly plastové odpady 
v původních pytlích (bez loga) 
vyváženy. Ale to prozatím předbí-
háme a věříme, že se tímto opat-

řením bude problém eliminovat. 
Toto opatření se prozatím týká 
pouze svozu plastových opadů 
v pytlích. Pro ostatní separované 
odpady (bílé a barevné sklo, papír 
a nápojové kartony) je možné 
využívat původní barevné pytle 
(bez loga společnosti TS Vsetín 
s.r.o.). Na obecním úřadě jsou pro 
tyto odpady k dispozici většinou 
původní pytle. Vzhledem ke sku-
tečnosti, že těchto odpadů je 
v naší obci vytříděno menší množ-
ství, než je tomu u plastového 
odpadu, nečiní používání původ-
ních pytlů v případě ostatních 
složek tříděných odpadů prozatím 
problém. Je však možné, že se 
v budoucnosti ukáže i tato sku-
tečnost jako problematická. 
Nicméně nechceme předbíhat a 
o případné další změně Vás bu-
deme informovat. 

Informace o třídění plastových odpadů 

Technické služby Vsetín, s. r. o. informují 



P r l o v s k ý   o b č a s n í k    4 | S t r á n k a  
 

 
Zcela nikomu určitě neunikla in-
formace o probíhající rekonstrukci 
mostu přes potok Pozděchůvka 
na Výpustě. Investorem stavby je 
Ředitelství silnic a dálnic ČR, gene-
rálním dodavatelem stavby je IDS 
Olomouc a.s. Myslím také, že má-
lokdo si nechal ujít příležitost pro-
jížďky po „Prlovském nadjezdu“ 
jak se s nadsázkou mnohdy mluvi-
lo o mostním provizoriu, které 
bylo v rámci této stavby vybudo-
váno jako objízdná trasa při pro-
bíhající rekonstrukci. V poslední 
době byly práce na této rekon-
strukci komplikovány mrazivým 
počasím, které letos pomalu hlásí 
nástup zimy, a to o něco dříve než 
tomu bylo v minulých letech. I 
přes tyto komplikace však práce 

na rekonstrukci mostu pomalu 
postupují. Mostní provizorium 
bylo již odstraněno a byla zpro-
vozněna první polovina zrekon-
struovaného mostu. V současné 
době postupují práce na zprovoz-
nění druhé poloviny rekonstruo-
vaného mostu a také na budování 
chodníkové římsy. Nicméně podle 
vývoje počasí v posledních dnech 
a s blížícími se Vánočními svátky 
je zcela jasné, že kompletní stav-
bu nebude možné v letošním roce 
dokončit. Naší prioritou však je, a 
generální dodavatel stavby je na 
tuto skutečnost opakovaně upo-
zorňován, aby v jakékoliv fázi pří-
padného přerušení výstavby mos-
tu, byl brán ohled na chodce a byl 
jim zajištěn co možná nejbezpeč-

nější průchod stavbou, ačkoliv dle 
našeho názoru v některých fázích 
výstavby tomu tak nebylo.  
Pevně však věřím, že snahou zho-
tovitele bude tento most dokončit 
co možná nejdříve s ohledem na 
problémy a okolnosti které vlastní 
stavba přináší. Omlouváme se za 
komplikace, které jsou se stavbou 
mostu spojeny, a to hlavně všem, 
kterých se stavba nejvíce dotkla a 
nejvíce je omezila. Děkujeme za 
pochopení a věříme, že až bude 
most dokončen, bude bezproblé-
mově sloužit svému účelu, stejně 
jako i nově zbudovaná chodníková 
římsa, jež nahradí starou římsu, 
která byla již v havarijním stavu.

 
   
 

 

Začátkem měsíce října se také 
v naší obci konaly volby do zastu-
pitelstev krajů. V porovnání 
s ostatními obcemi jsme zazname-
nali vysokou účast voličů, k urnám 
přišlo 183 občanů, tj. cca 41 %. 
 

Výsledky hlasování v Prlově: 
KDU-ČSL 35,91 % 
ČSSD 16,75 % 
KSČM 12,70 % 
STAN 9,94 % 
ANO 2011 8,83 % 
Nezávislí 6,62 % 

SPD - Tomio Okamura 2,76 % 
SPO 2,2 % 
ODS 1,1 % 
Svobodní a soukromníci 1,1 % 
DSSS 1,1 % 
Otevřený kraj 0,55 % 
Úsvit 0,55% 

 

 
 
 

 

MUDr. Hana Blanarčíková 
pondělí 19. 12. 2016 13:00 – 16:00 hod. 
středa 21. 12. 2016 7:00 – 11:00 hod 
pátek 23. 12. 2016 neordinuje 
pondělí 26. 12. 2016 neordinuje - státní svátek 
středa 28. 12. 2016 7:00 – 11:00 hod. 
pátek 30. 12. 2016 neordinuje 
v neodkladných případech zastoupí MUDr. Mičulková 
(poliklinika Vsetín II. patro, 8:00 – 11:00 hod.) 
 

Knihovna Prlov 
středa 28. 12. 2016 zavřeno 
 

Pošta Prlov 
standartní provoz (kromě státního svátku 26. 12.) 

Obecní úřad Prlov 
pondělí 19. 12. 2016 8:00 – 17:00 hod. 
úterý 20. 12. 2016 8:00 – 14:30 hod. 
středa 21. 12. 2016 8:00 – 15:00 hod. 
čtvrtek 22. 12. 2016 zavřeno 
pátek 23. 12. 2016 zavřeno 
pondělí 26. 12. 2016 státní svátek – zavřeno 
úterý 27. 12. 2016 zavřeno 
středa 28. 12. 2016 8:00 – 14:30 
čtvrtek 29. 12. 2016 zavřeno 
pátek 30. 12. 2016 zavřeno 
 
 

Informace o opravě mostu na Výpustě 

Vánoční provozní doby 

Volby do zastupitelstev krajů konané ve dnech 7. 10. – 8. 10. 2016 
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Charita Česká republika každoroč-
ně organizuje Tříkrálovou sbírku, 
která se těší stále větší oblibě me-
zi lidmi. Tříkrálová sbírka je nej-
větší dobrovolnickou akcí v České 
republice a její výtěžek slouží 
na pomoc nemocným, handicapo-
vaným, seniorům, matkám 
s dětmi v tísni a dalším jinak soci-
álně potřebným skupinám a to 
hlavně v regionu, kde Tříkrálová 
sbírka probíhá. V roce 2017 bude 
tato sbírka probíhat již po sedm-
nácté.  
Obec Prlov byla oslovena Charitou 
Vsetín, aby se do Tříkrálové sbírky 
v roce 2017 taktéž zapojila. Pokud 

bychom se chtěli do Tříkrálové 
sbírky zapojit, je zapotřebí vytvo-
řit alespoň jednu, nebo i více sku-
pin koledníků, kdy každá skupina 
musí mít v čele vedoucího skupi-
ny, jímž může být pouze dospělá 
osoba, která má vystavený průkaz 
koledníka. Tímto průkazem se 
prokazuje, že se jedná o Tříkrálo-
vou sbírku. Věkové složení koled-
níků není omezeno. V případě, že 
by byl ze strany starších dětí nebo 
dospělých zájem se stát tříkrálo-
vým koledníkem či vedoucím, 
sdělte prosím tuto informaci 
na Obecním úřadě v Prlově, nebo 
na telefonu č. 571 456 140 pří-

padně na tel.: 731 142 997, a to 
nejpozději do 19. 12. 2016. 
V případě zájmu by Tříkrálová 
sbírka mohla v naší obci proběh-
nout v sobotu 7. ledna nebo 
v neděli 8. ledna 2017. 
Věříme, že se najde hrstka dobro-
volníků, kterým nejsou lhostejně 
lidské osudy. Věříme také, že až 
tříkráloví koledníci zazvoní u dveří 
našich domovů, přivítáme je 
s otevřenou náručí a dle svých 
možností tuto charitativní akci 
podpoříme. Za podporu této akce 
předem děkujeme.  

 

 

 
Naše obec se v průběhu roku po-
dílí na pořádání mnoha kulturních 
a zábavných akcí, a to buď jako 
hlavní organizátor a pořadatel, 
anebo jako spolupořadatel akcí, 
které organizují spolky či jiné or-
ganizace. Pevně věříme, že ne 
jinak tomu bude i v příštím roce. 
Nejvýznamnější tradiční akcí se 
bezesporu stal Ovčácký den, který 
v letošním roce oslavil své desáté 
výročí. Za tuto dobu si tato akce 
získala velikou oblibu široké ve-
řejnosti, odborníků a stala se tak 

nejnavštěvovanější prestižní a 
propagační akcí.  Ačkoliv se to tak 
nezdá, v případě této akce vystu-
puje obec Prlov jako spolupořada-
tel. Hlavním organizátorem je 
Agrární komora Valašska, která 
tuto prestižní akci také z převážné 
části financuje. V nedávných 
dnech však začaly na povrch vy-
stupovat informace o skutečnosti, 
že Agrární komora Valašska bude 
v roce 2017 Ovčácký den pořádat, 
avšak pro tuto prestižní akci chce 
zvolit jiné prostory než naši obec. 

Tyto informace nás velmi znepo-
kojily a zarmoutily, a to hlavně ve 
vztahu k těm, kteří stáli u zrodu 
této akce a dále také ke všem, 
kteří po deset let napomáhali 
k tomu, aby akce získala takovou 
prestiž a pověst. Velice neradi 
bychom se s Ovčáckým dnem lou-
čili, a proto se budeme snažit o to, 
aby naše obec i nadále zůstala 
domovinou této vyhlášené spole-
čenské a kulturní akce. 

 
 

 
 
V letošním roce se v červnu usku-
tečnil již dvanáctý ročník Velké 
ceny Valašska v sečení kosů. O 
průběhu letošního ročníku jsme 
více informací přinesli v srpnovém 
vydání občasníku. Avšak již 
v minulém vydání jsme nastínili 
úvahy, zda v této soutěži pokra-
čovat a připravovat další ročníky 
vzhledem ke stále se snižující 
účasti jak v řadách závodníků, tak 
i návštěvníků. Proto jsme se 
ohlédli také do minulosti této sou-
těže, kdy jedním z partnerů této 

soutěže byl Spolek pro zachování 
valašských tradic ze Semetína. 
Tento spolek naši soutěž 
v průběhu let podporoval, záro-
veň však obdobnou soutěž pořádá 
v Semetíně. Přítomnost dvou 
téměř identických soutěží 
v přibližně stejnou dobu a nedale-
ko od sebe může být také jedním 
z důvodů snižujícího se zájmu 
o tuto soutěž. Také z těchto dů-
vodů jsme se rozhodli, že v roce 
2017 nebudeme soutěž v sečení 
kosů organizovat. Jako poděková-

ní za podporu ze strany spolku, 
podpoříme my v nadcházejícím 
roce semetínskou soutěž a navá-
žeme tak novou spolupráci. Uvidí 
se, jak úspěšná tato spolupráce 
v budoucnu bude. Nechceme však 
ani nad prlovskou soutěží v sečení 
kosů jak se říká lámat hůl a věříme 
tomu, že právě díky úspěšné spo-
lupráci se Spolkem pro zachování 
valašských tradic, se sečení kosů 
do prlovských kopců opět vrátí. 

Tříkrálová sbírka 

Ovčácký den v Prlově v ohrožení 

Velká cena v sečení kosú 
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Součástí srpnového vydání Prlov-
ského občasníku byl i dotazník 
pro zjištění názorů, potřeb, námě-
tů a přání obyvatel obce na různá 
témata. Dotazník byl zaměřen 
na zjištění názoru ve třech oblas-
tech, a to v oblasti zásobování ob-
ce vodou, v oblasti nakládání 
s odpadními vodami a v oblasti 
nakládání s odpady. Bohužel se 
tento dotazník nesetkal s příliš 
velkým ohlasem a z poměrně vel-
kého počtu dotazníků, které byly 
rozdány do domácností, se nám 
vrátilo něco málo přes 40 ks vypl-
něných dotazníků, které jsme 
průběžně vyhodnocovali. Ačkoliv 
toto množství není zcela jistě vy-
povídající, i tak lze z vyhodnocení 
učinit několik závěrů. Na tomto 
místě Vám přineseme jen několik 
málo závěrů z dotazníkového šet-
ření. Podrobnější vyhodnocení 
dotazníků bude umístěno na in-
ternetových stránkách obce Prlov. 
Ale vraťme se zpátky 
k dotazníkům samotným. 
První oblast zásobování obce vo-
dou byla hlavně zaměřena na zjiš-
tění, zda mají občané problém se 
zásobováním svých obydlí vodou 
a jaký je názor na vybudování ve-
řejného vodovodu v obci. Dá se 
říct, že zcela jednoznačně 
z dotazníku vyplynulo, že je na-
místě, abychom se zabývali otáz-
kou vybudování veřejného vodo-
vodu v obci. Více jak 80 % těch, 
kteří dotazník vyplnili, by uvítalo 
vybudování veřejného vodovodu 
v obci, a zároveň více než 70 % 
dotázaných by svoje obydlí na vo-
dovod napojilo a pro téměř 50 % 
dotázaných by byl nově vybudo-

vaný veřejný vodovod hlavním 
zdrojem vody. 
Druhá oblast byla zaměřena 
na nakládání s odpadními vodami. 
Zde jsme se chtěli seznámit 
s názorem, jakým směrem se ubí-
rat v této věci, a také jaký je názor 
na nabídku Mikroregionu Vsetín-
sko na svážení odpadních vod fe-
kálními vozy. K této problematice 
byly v minulém vydání občasníku 
podány poměrně rozsáhlé infor-
mace. Z vyhodnocení této oblasti 
vyplynulo, že většina dotázaných 
(přes 60%) by uvítalo vybudování 
splaškové kanalizace a centrální 
ČOV. Co se týká nabídky Mikrore-
gionu Vsetínsko, pak tato se nese-
tkala podle našeho očekávání 
s velkým zájmem. 
Třetí oblast byla zaměřena na na-
kládání s odpady v naší obci. 
Z vyhodnocení vyplynulo, že více 
než 85 % dotázaných považuje za-
vedený systém za dostačující. Dá-
le jsme zjistili, že je v naší obci 
téměř 100% míra recyklace odpa-
dů, což je velmi pozitivní výsledek 
mnohaletého úsilí v této oblasti.  
Cílem dotazníků bylo, abychom se 
seznámili s názory občanů a také 
abychom zjistili, jakým tématům 
má smysl věnovat pozornost. Z 
dotazníkového šetření jednoznač-
ně vyplynulo, že asi nejpalčivější 
otázka je záležitost veřejného vo-
dovodu v obci. Této záležitosti se 
již samozřejmě věnujeme dlouho-
doběji a zvažujeme varianty. 
V současné době proběhla na stá-
vajícím obecním vrtu čerpací 
zkouška z důvodu ověření vydat-
nosti a jakosti vody ve zdroji. Zá-
roveň nám renomovaná společ-

nost Voding Hranice spol. s r.o. 
zpracovává technicko–
ekonomickou studii (TES) na vy-
budování vodovodu v obci. V této 
studii by měly být posouzeny obě 
varianty zásobení vodou (vlastní 
zdroj i přivaděč vodovodního řádu 
Stanovnice) a to z hlediska tech-
nického řešení a také z hlediska 
ekonomického. Výsledky čerpací 
zkoušky bychom měli znát 
do konce ledna, TES by měla být 
zpracována přibližně do konce 
března příštího roku. V návaznosti 
na vyhodnocení TES a čerpací 
zkoušky budeme postaveni před 
rozhodnutí pro jednu či druhou 
variantu, abychom mohli započít 
s projekčními přípravami. 
Co se týká záležitosti nakládání 
s odpadními vodami, v této věci 
jsme poněkud opatrnější, ačkoliv 
z vyhodnocených dotazníků vy-
plynul možný směr řešení této 
problematiky. Dle našeho součas-
ného názoru je důležitější zajistit 
v obci kvalitní vodu v dostačujícím 
množství. Bohužel však legislativa 
nám stanovuje povinnosti i 
v oblasti nakládání s odpadními 
vodami, a proto budeme nuceni 
se zabývat i touto problematikou. 
Závěrem bych chtěl poděkovat 
těm, kteří se zúčastnili dotazníko-
vého šetření a svůj vyplněný do-
tazník nám odevzdali. Z hlediska 
množství dat není možné kom-
pletní vyhodnocení publikovat 
v tomto občasníku, a proto bude 
vyhodnocení dotazníkového šet-
ření umístěno na internetových 
stránkách obce. 

 

Vyhodnocení dotazníkového šetření 
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Vyhlášení II. ročníku tenisového turnaje „O pohár starosty obce Prlov“ (11. listopadu 2016) 

Fotogalerie 

Setkání MS Březina u kapličky sv. Huberta v Prlově (27. srpna 2016) 
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Fotogalerie 

Mikulášská nadílka (5. prosince 2016) 
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Den plný her 
V sobotu 20. srpna se u kulturního 
domu sešlo na 70 dětí. Uskutečnil 
se zde den plný her. Děti tradičně 
plnily úkoly a procházeli různými 
soutěžemi, za které dostávaly 
sladké odměny i speciální omalo-
vánky s motivy naší a okolních ob-
cí. Příjemný letní den nám hudeb-
ní produkcí ještě zpříjemnil 
DJ Honza Rohlík. 
 

Srpnová noc 
Horké letní počasí posledního 
srpnového víkendu přálo našim 
myslivcům, kteří se sešli u kapličky 
sv. Huberta v Prlově na slavnost-
ním setkání s katolickým farářem 
a evangelickým farářem a farář-
kou. Prlovští myslivci se zde popr-
vé představili v nových myslivec-
kých uniformách. Následně se pak 
všichni přesunuli ke kulturnímu 
domu, kde až do ranních hodin 
probíhal myslivecký výlet 
s kapelou Gympleři. 
 

Memoriál Vojtěch Štacha 
V sobotu 10. 9. 2016 se uskutečnil 
první ročník Memoriálu Vojtěcha 
Štacha – soutěže veteránů 
v požárním sportu. Při zahájení 
byl krátce připomenut životopis 
pana Vojtěcha Štacha, který se vý-
znamně podílel na rozvoji SDH 
Prlov. Ve dvou kolech soutěžilo 
6 mužstev. Na prvním místě se 
umístilo mužstvo z Pozděchova, 
druhé místo si odnesli hasiči 
z Louk u Zlína a ze třetího místa se 
těšilo Lidečko. První ročník se 
velmi vydařil také díky krásnému 
počasí a vysoké návštěvnosti. 
 

Podzimní bazárek 
V sobotu 24. 9. 2016 se 
v kulturním domě konal podzimní 
bazárek, kde bylo možné prodat či 
zakoupit oblečení a potřeby 

pro děti a maminky. Pořadatelky 
si podařenou akci pochvalovaly. 
 

Drakiáda 
Sváteční středa 28. 9. 2016 patřila 
našim dětem, pro které Klub ma-
minek Prlov ve spolupráci s OÚ 
Prlov připravil drakiádu. Na kop-
cích u chalupy „U Hůšťů“ se sešlo 
opravdu hodně dětí i draků. Zajiš-
těn byl rovněž další program, kdy 
děti zdobily velkého draka, dlaba-
ly a zdobily dýni či opékali špekáč-
ky. Počasí bylo teplé a příjemné, a 
přestože foukal jen slabý větřík, 
na obloze jsme viděli draky všech 
tvarů a barev. 
 

Lampionový průvod a uspávání 
broučků 
Pátek 28. 10. 2016 si v Prlově užili 
opět naši nejmenší; uskutečnil se 
další ročník lampionového průvo-
du s následným uspáváním 
broučků před příchodem zimy. 
Na trase čekala děti zapomenutá 
beruška, která si pro děti připravi-
la úkoly a hádanky. Klub maminek 
zajistil bohaté občerstvení a krás-
ný ohňostroj, na který přispěla 
řada sponzorů. Akce se velmi po-
dařila, přestože na závěr zahnal 
účastníky domů drobný deštík. 
 

Beseda s důchodci 
Jak již se stává tradicí, i letos jsme 
pamatovali na naše seniory a 
uspořádali pro ně výlet 
s následnou besedou pro důchod-
ce. Ti zdatnější absolvovali výlet, 
v rámci kterého jsme navštívili vý-
robnu vánočních ozdob Irisa 
ve Vsetíně, dále jsme pokračovali 
do Muzea řeznictví Krásno ve Va-
lašském Meziříčí, kde nás uvítal 
generální ředitel společnosti pan 
Karel Pilčík a na závěr jsme byli 
hosty Státního okresního archivu 
ve Vsetíně, kde nás pan archivář 

seznámil s činností archivu i do-
chovanými zajímavostmi z našeho 
regionu. Po návratu se k nám při-
dali také senioři, kteří se nezú-
častnili výletu a společně jsme se 
odebrali k obědu do kulturního 
domu. Až do večerních hodin pak 
následoval program, který zpří-
jemňovala cimbálová muzika 
Kaňúr. Jsme rádi, že se naši senio-
ři sešli v natolik hojném počtu. 
 

Tenisový turnaj 
V pátek 11. 11. 2016 proběhlo 
v hospodě slavnostní vyhlášení 
výsledku tenisového turnaje, kte-
rý se hrál v záři – říjnu 2016. Vítě-
zem se stal a putovní pohár 
přebral pan Radek Hořelka (Poz-
děchov), druhé místo obsadil pan 
Břetislav Zicha (Pozděchov) a třetí 
místo vybojoval pan Radim Křůpa-
la (Prlov). Vítězům gratulujeme a 
zúčastněným děkujeme. 
 

Sametová hasičská zábava 
V sobotu 19. 11. 2016 se konala 
sametová zábava, kterou uspořá-
dali naši hasiči. Při hudbě kapely 
Kosovci se přišlo pobavit 130 hos-
tů, akce se vydařila a hosté se ba-
vili až do pozdních hodin. 
 

Rozsvicování vánočního stromku 
První adventní neděli jsme spo-
lečně za zvuku koled rozsvítili 
obecní vánoční stromeček a ná-
sledně pak v kulturním domě také 
první svíčku na adventním věnci. 
Vystoupení si nacvičily naše ši-
kovné děti a jejich maminky při-
pravily chutné občerstvení. Akce, 
kterou uspořádal Klub maminek 
Prlov, byla velmi úspěšná a kul-
turní dům se zcela naplnil. 
S Klubem maminek se zde rozlou-
čila paní Alena Šťastná, děkujeme 
jí za vše, co pro děti i obec 
v tomto klubu vykonala. 

 

Děkujeme všem, kteří se zúčastňují našich akcí a zvláště také těm, kteří nezištně a dobrovolně pomáhají s jejich 
přípravami či financováním. Těšíme se na další akce v roce 2017. 

Ohlédnutí za uplynulým II. pololetím roku 2016 
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SDH PRLOV 
 

 

 

 

 

 

Přelom poloviny roku se vždy ne-
se v duchu požárního sportu, pro-
tože v této době vrcholí sezona 
hasičských soutěží. Družstvo mužů 
hájilo letos barvy Prlova 
v soutěžích v Leskovci, Pozděcho-
vě, Senince, Nevšové, Lužné, Li-
dečku, Karolince a na noční soutě-
ži v Leskovci. Družstvo veteránů 
pak nechybělo na tradičních sou-
těžích v této kategorii v Loukách u 
Zlína, Lidečku, Lužné, Pozděchově 
a Lúkách na Slovensku. Po celé 
léto poctivě trénovali také mladí 
hasiči, které účast na jejich první 
soutěži teprve čeká. Přejeme jim, 
aby se jim na soutěžích dařilo ale-
spoň tak, jako na trénincích a aby 
je neopouštělo nadšení. 
Kromě Memoriálu obětí Prlova, 
který jsme uspořádali tradičně 
v červenci (pozn. o této akci jsme 
psali již v minulém vydání občas-

níku), jsme letos poprvé uspořá-
dali také Memoriál Vojtěcha Šta-
cha o putovní sekyrku – soutěž 
v požárním sportu veteránů. Byli 
jsme velmi potěšeni, že akce při-
lákala takové množství návštěvní-
ků a motivuje nás to k organizaci 
dalších ročníků. 
Po ukončení sportovní sezony 
jsme formou dobrovolných brigád 
zahájili práce v hasičské zbrojnici. 
Kromě běžné údržby vozidel a 
techniky jsme místnost, kde se 
hromadily nepotřebné věci, pře-
tvořili na klubovnu SDH Prlov. Ve 
zbrojnici pak dále přibyly police a 
úložné prostory pro skladování 
potřebného vybavení. 
V sobotu 19. listopadu jsme uspo-
řádali hasičskou sametovou zába-
vu s kapelou Kosovci. Přítomní se 
dobře bavili a akce se velmi poda-
řila. 
Poslední listopadový víkend pro-
běhlo soustředění mladých hasičů 
z Prlova na chalupě „U Hůšťů“. 
V rámci teoretické přípravy se 
mládež naučila základní pravidla 
bezpečnosti, členění a použití 

hasebních prostředků, pravidla 
pro správné provedení požárních 
zásahů i základy zdravovědy. Da-
leko zajímavější však byla 
pro mladé hasiče část praktická, 
kde si vyzkoušeli hasičský zásaho-
vý oblek, nehořlavý ochranný ob-
lek proti sálavému teplu, dýchací 
techniku i lezecké postroje. For-
mou hry určovali vhodné hasební 
prostředky pro různé druhy požá-
rů a vyzkoušeli si také práci 
s tlumicemi. Nechyběly ani tré-
ninky pohybových aktivit. Po ab-
solvování závěrečného testu ob-
drželi osvědčení o absolvování 
kurzu. Průběh kurzu zajistil Josef a 
Marek Juráňovi a Ondra Filgas. 
Všichni zúčastnění hodnotili kurz 
jako podařený. 
Na závěr bych rád všem poděko-
val za přízeň a podporu a popřál 
všem, aby nás sv. Florián, patron 
všech hasičů, ochraňoval před 
ohněm a rok 2017 aby byl plný 
štěstí, zdraví, pohody a spokoje-
nosti. 

Marek Juráň, velitel SDH 

 
TJ PARTYZÁN PRLOV 
 

 

 
 

Na konci sezony 2015/2016 se 
mužstvo TJ Partyzán Prlov umísti-
lo na 7. místě tabulky krajské sou-
těže I. B. třídy. I přesto, že to pro 
fotbalisty Prlova byla historicky 
první odehraná sezona v krajské 
soutěži, dokázali se udržet 
v krásném středu tabulky. 
Pro všechny to byl překvapivý 
výsledek. Trenér Čestmír Fila, kte-
rý Prlovu významně pomohl do-

stat se do vyšší soutěže, se po 
skončení sezony 2015/2016 roz-
hodl přerušit svoji trenérskou ka-
riéru. Do nadcházející sezony tedy 
bylo nutné zajistit nového trené-
ra. Po zvážení několika alternativ 
se novým trenérem stal Antonín 
Trlica z Hovězí. 
Vstup do sezony 2016/2017 se 
však Prlovu nevydařil podle před-
stav. Ve znamení slov trenéra 
„Druhý rok je vždycky horší.“ se 
nesl začátek nové sezony. Průběh 
sezony komentuje Pavel Šťastný: 
„V prvních třech zápasech jsme 
nedali ani jeden gól a prohráli 
jsme 2:0, 0:2 a 1:0. Po třech zápa-

sech bez gólu přišla první vlaštov-
ka naděje, a to když jsme doma 
s Ratibořem dali první tři góly. 
Zápas jsme sice prohráli na penal-
ty, ale i tak to byl náš první bod. 
Po prohraném zápase ve Francově 
Lhotě 4:1 nás čekaly dva důležité 
zápasy se Lhotou u Vsetína a 
v Zašové. Oba zápasy jsme vyhráli 
s jednobrankovým náskokem 2:1 
a získali jsme tak cenné body. 
Zvláště cenný pro nás byl skalp 
Zašové. Do Zašové jezdíme 
s obavami, protože se tam vždy 
potkáme s velmi špatným výko-
nem rozhodčích. To se potvrdilo i 
tento rok, nicméně ani sudí nedo-

Z činnosti naši spolků 
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kázal pomoct trápícím se domá-
cím. Následoval prohraný zápas 
v Kateřinicích 3:0. Další domácí 
zápas jsme ale snad všechny pře-
kvapili a v roli outsidera jsme do-
kázali vyhrát na penalty nad Pro-
střední Bečvou. Další zápas 
v Semetíně jsme nezvládli a domů 
jsme si odvezli štědrý osmibran-
kový příděl od domácích. Po zpac-
kaném zápase v Semetíně nebylo 
zbytí a potřebovali jsme vyhrát 
alespoň dva zápasy ze zbývajících 
tří, abychom se umístili v tabulce 
na slušném místě. To se nám však 
nepovedlo – jak říká Jarda Hajda 
„Nestál při nás Fotbalový Bůh.“. 
Zápasy s Hutiskem a v Hrachovci 
měly podobný průběh. V obou 
případech jsme dostali první gól a 
potom jsme nedokázali proměnit 
tutové šance. Na šance se ale ne-
hraje, a tak jsme nezískali ani je-
den bod z těchto důležitých zápa-
sů. V posledním zápase jsme do-
ma přivítali Hovězí. Zápas to byl 
vyrovnaný a pro našeho trenéra 
velmi prestižní. Zápas skončil 2:0, 
což pro nás znamenalo zisk cen-
ných tří bodů. Přezimujeme na 
12. místě a za námi už jsou jen 
dva celky. Abychom soutěž udrže-
li, budeme muset na jaře získat víc 
bodů něž na podzim.“ 
TJ Partyzán Prlov má taky zástup-
ce z řad nejmenších fotbalistů a to 
ve skupině starší přípravky v OFS 
Vsetín sk. A. Z důvodů menšího 
počtu mladých fotbalistů v obcích 
bylo nutné vytvořit tzv. sdružení 
týmů Prlov/Bratřejov. Na to, že 

kluci porovnávají síly s kluby jako 
FC Vsetín a Horní Lideč si vedou 
velmi statečně. S bilancí 6 proher 
a 4 vítězných zápasů se umístili 
po podzimní části na 7. příčce 
z 11 týmů s 12 body. Nejlepším 
střelcem je Ráďa Šíma mladší.  
Jak si vedli naši mladí kluci, ko-
mentuje kapitán A týmu Miroslav 
Sochora ml.: „Samozřejmě nej-
prestižnější fotbalové utkání bylo 
derby s domácí Valašskou Polan-
kou. Povzbuzování diváků a rodičů 
přispělo k výborné atmosféře a to 
vyburcovalo oba týmy, což vedlo 
k napínavému zápasu až do kon-
ce. Stav po prvním poločase byl 
pro naše mladé borce příznivý, 
když za přispění branek Šímy a 
Kalendy vyhrávali 2:1. Po změ-
ně stran se Polančané zvedli a 
třemi góly obrátili stav na 4:2. 
Gólová přestřelka pokračovala. 
Za stavu 5:4 pro Polanku naši kluci 
nevyužili vyrovnání a nakonec 
zápas skončil 7:5 pro Polan-
ku. Kluci si za předvedený bojovný 
výkon zaslouží velkou pochvalu, i 
když se body domů nevezli.“ 
V této nejmladší kategorii ovšem 
nejde ani tolik o výsledky. Důleži-
té je, aby malé děti fotbal bavil a 
měly z něj radost. 
Velké poděkování patří hlavně 
Ríšovi Zichovi st., který přípravku 
vede, rodičům a všem ostatním, 
kteří pomáhají se zajištěním veš-
kerých zápasů a tréninků, které se 
odehrávají na hřišti v Bratřejově či 
venku. Situaci v mládežnickém 
fotbalu dále komentuje jednatel 

TJ Partyzán Prlov Petr Sláčík takto: 
„V kategorii mládeže se dlouho-
době potýkáme s problémy. Ne-
jde jenom o malý zájem dětí 
o fotbal, ale také o zodpovědné 
vedení tréninků a zápasů. Nedaří 
se nám sehnat trenéra těchto 
mladých fotbalistů a tak jsme byli 
nuceni fotbalovou přípravku spojit 
s dětmi z Bratřejova. Naši 
nejmladší fotbalisté hrají ve fotba-
lové přípravce okresního přeboru 
Vsetín, ale tréninky i zápasy pro-
bíhají v Bratřejově. Rodiče tak 
musí děti na tréninky i zápasy 
vozit, což není ideální a nedá se to 
vždy časově skloubit.“ 
Na závěr bychom chtěli poděko-
vat všem fanouškům, obci Prlov, 
sponzorům, a taky všem ostatním, 
kteří se starají a zajímají o prlov-
ský fotbal. V dnešní moderní do-
bě, která je velmi uspěchaná a 
stresující, a každý má sotva čas 
na svoje problémy se přeci jen 
najdou lidé, kteří si udělají čas a 
v neděli nám přijdou zafandit a 
podpořit tak prlovský fotbal. Vel-
mi si toho Vážíme a děkujeme 
za vaši podporu a přízeň i v těchto 
časech, kdy se nám příliš nedaří. 
Ale právě přízeň v takovémto ob-
dobí je nejdůležitější a o to víc si jí 
vážíme. 
Všem přejeme krásné prožití Vá-
nočních svátků a úspěšný start 
v Novém roce 2017.  

 
 

Pavel Šťastný ml., 
TJ Partyzán Prlov

 
VALAŠSKÝ ODBOJOVÝ SPOLEK 
Valašský odbojový spolek, přeje 
všem spoluobčanům, klidné ad-
ventní týdny a opravdové, radost-
né Vánoce. Kolem činnosti spolku 
se děje tolik nového, že to vystačí 
na knihu, která se připravuje. Mi-
nulý rok, byl pro spolek velmi pří-

nosný, co se týká kontaktů na dů-
ležité osobnosti ČR. Mám na mysli 
hlavně publicistu Vlastislava Janí-
ka, který zde před nedávnem strá-
vil čtyři dny a spolek také doufá 
v další spolupráci s Obecním úřa-
dem, i když ne vše se dá v rámci 

obce uskutečnit. Jsme s uplynulým 
rokem spokojeni a do toho Nové-
ho Vám všem, hodně zdraví. 

 
 

Daniel Gargulák, 
předseda V. O. S. 
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MYSLIVECKÝ SPOLEK BŘEZINA PRLOV 
Dění v mysliveckém spolku 
MS Březina Prlov v letošním roce 
pořádalo nebo se účastnilo těchto 
akcí: 
24. 4. 2016 – pietní akt 
14. 5. 2016- Prlovský drvař 
28. 5. 2016 – kontrolní střelby a 
následný závod s MS Trubiska 
Pozděchov 
4. 6. 2016 – myslivecká poznávací 
soutěž „Otvírání studánek“ 
pro děti z Pozděchova a Prlova 
30. 6. 2016 – občerstvení na „Ov-
čácký den“ 
27. 8. 2016 – setkání u kaple 
Sv. Huberta a následná „Srpno-
vá noc“ 
12. 11. 2016 – Podhodkový „hon“ 
– naháňka na škodnou.

Dále nás čeká: 
26. 12. 2016 – tradiční Štěpánský 
hon na drobnou 
28. 1. 2017 – Myslivecký ples 
 

V průběhu roku se pořídily stejno-
kroje pro všechny členy spolku, 
velké poděkování patří Obci Prlov 
za poskytnutí dotace.  
 

Vánoční přání a poděkování 
Myslivci z Prlova tímto děkují 
všem spoluobčanům a přátelům 
myslivosti za dobrou spolupráci 
při výše uvedených akcích uplynu-
lého roku 2016. 
Přejeme do nadcházejících vánoč-
ních svátků hlavně pohodu a klid. 
Dále pak do Nového roku pevné 
zdraví, lásku, štěstí a mnoho sil. 

Myslivci zvou na ples 
Prlovští myslivci srdečně všechny 
zvou na Myslivecký ples, který se 
bude konat 28. ledna 2017. Začá-
tek je v 19 hod. Těšit se můžete 
na zvěřinové speciality, kapelu 
Modas Band a samozřejmě nebu-
de chybět tradiční bohatá tombo-
la. Předprodej místenek začne 
hned po novém roce. Místenka 
bude stát 200 Kč (v ceně je vstup, 
jídlo a drobné občerstvení na sto-
le), vstup na volno (bez místenky) 
– 100 Kč 
 
 
 

Lukáš Hromada, 
hospodář MS Březina Prlov 

 
 
KLUB MAMINEK 
Moji milí spoluobčané, čas nám 
utekl jako voda v potoce a opět 
budeme mít vánoce. Před nedáv-
nem, na první adventní neděli, 
jsme si společně s dětmi rozsvítili 
vánoční stromeček, abychom si 
v tom shonu, jak už pracovním, 
tak i osobním, užili předvánoční 
atmosféru. Myslím, že se nám to 
s Klubem maminek podařilo. 
V naší obci máme mnoho akcí a 
velmi nás to těší. Sama dobře vím, 
kolik přípravy zaberou času a 
obětování. Tyto činnosti musí 
dělat, alespoň já to tak mám, lidé, 
kteří do toho vkládají svá srdce. 
Teprve potom se akce daří a lidé 
to ocení. 
My jsme společně s Klubem ma-
minek v letošním roce pro děti 
uspořádaly drakiádu, lampionový 
průvod s uspáváním broučků a 
připravili rozsvicování vánočního 

stromečku. Ze všech akcí mám 
radost a těší mě vidět děti i Vás, 
jak se vám akce líbí. 
Blíží se konec roku a já bych za 
Klub maminek Prlov i jménem 
svým chtěla Vám všem popřát 
krásné vánoce plné pohody, 
radosti a lásky a do nového roku 
2017 hodně štěstí, pokory a pře-
devším hodně zdraví, jelikož bez 
zdraví a úsměvu na rtech se vždy 
toho moc nezmůže. 
Rády bychom po Novém roce, 
pokud nám počasí bude přát a 
zasype nás trochu sněhem, 
s maminkami uspořádali zimní 
závody. 
Jako vždy, tak i teď připomínám, 
že novým členkám a mladým 
maminkám jsou naše dveře ote-
vřené. Moc bych si přála, aby 
s námi i nové maminky spolupra-
covaly a obohacovali naše akce, 

které jsou pořádány pro naše děti 
a naši společnou radost. 
Na závěr bych ještě jednou 
z celého srdce poděkovala Alence 
Šťastné za její pětileté fungování 
v klubu maminek, za její čas a 
ochotu. Věřím, že nápocna nám 
zůstane i nadále. 
Poděkování patří také obecnímu 
úřadu, aktivním a činným mamin-
kám, které vždy pomohou a hlav-
ně všem sponzorům, kteří nám 
dávají možnost uskutečňovat při 
našich akcích věci nemožné. Všem 
jim za to patří velké poděkování. 
Mějte se rádi, neztrácejte naději a 
užívejte každičký den v novém 
roce 2017. 
 
 

 
 

Žaneta Vajďáková, Klub maminek 
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Fotogalerie 

Drakiáda „U Hůšťů“ (28. září 2016) 

Lampionový průvod s uspáváním broučků (28. října 2016) 

Rozsvicování vánočního stromečku (27. listopadu 2016) 
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24. 1. 2017 Ekumenická bohoslužba v Prlově 

28. 1. 2017 Myslivecký ples 

25. 2. 2017 Fašanky 

březen 2017 dětský karneval 

22. 4. 2017 pietní akt 

6. 5. 2017 Prlovský drvař 

27. 5. 2017 Pohádkový les a kácení máje 

24. 6. 2017 Ovčácký den v Prlově (???) 

16. 7. 2017 Memoriál obětí Prlova – soutěž v požárním sportu 

5. 8. 2017 Živé člověče, nezlob se! 

26. 8. 2017 Srpnová noc a den plný her 

9. 9. 2017 Memoriál Vojtěcha Štacha – soutěž veteránů v požárním útoku 

říjen 2017 Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 

28. 10. 2017 Lampionový průvod s uspáváním broučků 

3. 12. 2017 Rozsvicování vánočního stromečku 

prosinec 2016 Vánoční koncert                                                                                změna termínů vyhrazena          

 
 

 
 

 

Srdečně Vás zveme na tradič-
ní předvánoční koncert, který 
v letošním roce zajistí kapela 
Gympleři a její přátelé. 
Náš koncert je jedním 
z koncertů vánoční koncertní 
šňůry této kapely a nese 
název: „Country vánoce kape-
ly Gympleři a přátel.“ Hosty 
bude smyčcové kvarteto a 
smíšený pěvecký sbor. Přijďte 
se s námi naladit do vánoční 
atmosféry a odpočinout si od 
předvánočního shonu. 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
Milí spoluobčané, přejeme Vám pokojné prožití svátků vánočních, ať pod stromečkem naleznete toleranci, 
pochopení a úctu svých bližních. Nechť do nového roku vstoupíte s plným nasazením a pevným zdravím. 
Ať se v roce 2017 úspěšně uskuteční společné i osobní cíle. 

 

Předběžný harmonogram akcí roku 2017 
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Pozvánka na vánoční koncert 

Závěrem 


